
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 2. november 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 137 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 137:  

”Kan ministeren oplyse, hvor mange lande der bruger nanoknifebehandling? ” 

 

Svar: 

Sundheds- og Ældreministeriet har til brug for besvarelsen indhentet bidrag fra Sund-

hedsstyrelsen, som oplyser følgende: 

 

”Udbredelse  af beha dli g i for  af a ok ife i a dre la de vurderes at være be-
grænset og primært foranstaltet af private udbydere mod direkte betaling fra patien-

ten. Det er således ikke muligt at oplyse specifikt, hvor mange lande der anvender be-

ha dli ge .” 

 

Jeg kan henholde mig til Sundhedsstyrelsens bidrag. 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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